
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) 

konaného dne 20.5.2020 od 17.00 hodin v zasedací síni OÚ 

v Postupicích 

 

 
Přítomni: Andr Jaroslav, Bc. Janata Michal, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Půta 

Miloslav, Ing. Sternberg Jiří, Šesták Václav, Ing. Vrňák Pavel 

Omluveni: 0  

Ověřovatelé zápisu: Andr Jaroslav, Kahoun Jan 

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1700 hodin.  

 

Program: 

1. Rozpočtové úpravy č.1/2020  

2. Projednání žádostí o odprodeje pozemků z majetku obce, pronájmy pozemků 

3. Projednání žádostí o poskytnutí příspěvku z rozpočtu obce na stavbu domácí ČOV 

4. Projednání žádosti o zřízení věcného břemene 

5. Schválení smluv o příspěvku na komunální odpad  

6. Projednání návrhu změny katastrální hranice 

7. Různé 

                                              

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 1: 

ZO schvaluje rozpočtová opatření č. 1/2020 vypracovaná účetní obce pí. Matouškovou 

(jednotlivá rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

K bodu 2: 

a)  ZO neschvaluje odprodej pozemku parc. č. 2126 ostatní plocha, neplodná půda o výměře 

1302m2 v k.ú. Milovanice, p. P. J., Holčovice.  

Hlasování: 0 – 9 – 0 

 

b)  ZO schvaluje odprodej pozemku parc. č. 1027/20 ostatní plocha, jiná plocha o výměře  

70 m2 v k.ú. Postupice, manželům A. a Š. W., Postupice, cena 50,- Kč/m2 a náklady spojené 

s převodem hradí kupující. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

c)  ZO neschvaluje odprodej pozemku parc. č. 1331/7 ostatní plocha, ostatní komunikace  

o výměře 76 m2v k.ú. Milovanice, p. J. R., Praha 3. 

Hlasování: 0 – 9 – 0 

 



d)  ZO neschvaluje odprodej ideální 1/2 pozemku parc. č.788/1 ostatní plocha, jiná plocha o 

výměře 4426 m2 v k.ú. Roubíčkova Lhota, žadatelům L. O. a K. O., Vídeň. 

Zároveň neschvaluje prodej tohoto pozemku p.č. 788/1 manželům K., Dobříčkov.  

Hlasování: 0 – 9 – 0 

 

e)  ZO schvaluje pronájem části pozemku parc. č. 858/47 louka, v k.ú. Postupice, o výměře 

240 m2 pro p. H. F., Postupice, za podmínek obvyklých. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

f)  ZO schvaluje pronájem části pozemku parc. č. 161 ostatní plocha, jiná plocha v k.ú.  

Postupice, o výměře 20m2, pro p. Z. S., Praha 4, za podmínek obvyklých. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

g)  ZO schvaluje pacht části pozemků parc. č. 2228 trvalý travní porost (výměra 760 m2) a 

parc. č. 2212 trvalý travní porost (výměra 960 m2), oba v k.ú. Milovanice, p.  P. J., Holčovice, 

za cenu 3.000,- Kč/ha/rok. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

K bodu 3:  

a)  ZO schvaluje příspěvek ve výši 30 tis. Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

dotace z rozpočtu obce Postupice na stavbu ČOV pro p. J. K., Lísek. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

b)  ZO schvaluje příspěvek ve výši 30 tis. Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

dotace z rozpočtu obce Postupice na stavbu ČOV pro p. Z. N., Postupice. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 4: 

ZO nesouhlasí s povolením výkopu na pozemku p.č. 1599/5 ostatní plocha, ostatní 

komunikace a se zřízením věcného břemene na pozemcích parc. č. 1599/5, 1598 ostatní  

plocha, ostatní komunikace a p.č. 1528/3, 1528/5 ostatní plocha, silnice, v k.ú. Nová Ves  

pro žadatele R. S., F. Š. a  M. K., Chudláz. 

Hlasování: 0 – 9 – 0  

 

 

 

K bodu 5: 

ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku 1.000,- Kč z rozpočtu obce a uzavření 

Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Postupice na úhradu poplatku za 

svoz komunálního odpadu v roce 2020 pro 3 žadatele (jmenný seznam a vzor smlouvy je 

přílohou zápisu). 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 6: 

ZO schvaluje předložený návrh Katastrálního úřadu v Benešově na změnu katastrální hranice  

mezi k.ú. Jemniště a k.ú. Postupice, který je přílohou zápisu.  

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 



K bodu 7: 

a)  ZO neschvaluje žádosti o finanční dary pro společnosti RUAH, Diakonie Broumov, 

Hospic TŘI, Charita Vlašim.   

Hlasování: 0 – 9 – 0 

 

b)  ZO bere na vědomí kalkulaci odpadového hospodářství 

ZO bere na vědomí 

 

c)   ZO bere na vědomí žádost o povolení společenské akce v Postupicích konané 15.8.2020 

na počest muzikanta Petra Čejky. 

ZO bere na vědomí 

 

d)  ZO bere na vědomí návrhy rekonstrukce společenské místnosti v budově OÚ Postupice. 

ZO bere na vědomí 

 

e)  Starosta informuje ZO o možnosti využít nabídku recyklátu k opravě místních komunikací.  

ZO bere na vědomí 

   

 

f)  Starosta seznamuje ZO s písemnými připomínkami Ing. Formana, které jsou přílohou 

zápisu a reaguje na jednotlivé body: 1) Rozpočet obce na rok 2020 

     2) Zásobování pitnou vodou ze Želivky 

     3) Další zdroje pitné vody 

     4) Osvětlení Postupic 

     5) Jednání ZO 

 1) Rozpočet obce je uveřejněn řádným způsobem na úřední desce a také v Postupickém 

zpravodaji. 

2) Napojení obce na odběr vody ze Želivky by bylo velmi finančně náročné. Ekonomicky 

vhodnější variantou je posílení stávajících zdrojů.  

3) Obec posílá oznámení o zákazu napouštění bazénů a zalévání zahrádek pitnou vodou každý 

rok několikrát. V současné době sucha není možné vodou plýtvat. V obecních studnách voda 

je a v případě potřeby je možné posílit současné zdroje pitné vody novými vrty podle 

hydrogeologických průzkumů. 

4) Rekonstrukce VO v Postupicích dle sml. o dílo stála 1 556 060,- Kč. V současné době se 

buduje osvětlení u kostela a v ulici K Chalupám. 

5) Ke zrychlenému jednání ZO nedochází, vždy je dán zastupitelům i veřejnosti dostatečný 

prostor.    

    

 

 

 

DISKUSE: 

V. Šesták – děkuje za úpravu hřbitova 

P. Vrňák – dotazuje se, kdy bude provedena rekonstrukce silnice do Miroslavi 

starosta: s rekonstrukcí se začne během léta 

- obává se o stav silnice z Pozova do Postupic, po které se ve zvýšené míře jezdí 

během uzavírky silnice mezi Benešovem a Vlašimí 

starosta: budeme jednat s KSÚS o opravě, ale tato silnice není oficiálně 

               vedená jako objízdná trasa 

- reaguje na dopis Ing. Formana k bodu 3) - objem spodní vody se snižuje, je potřeba ji 

   používat s rozmyslem 

M. Půta – informuje o možnosti požádat o součinnost Policii ČR (dodržování zákazu vjezdu  

      nákladních aut na silnici z Pozova do Postupic) 



 M. Janata – reaguje na dopis Ing. Formana k bodu 5) – nemá význam vést diskusi jen kvůli 

                    diskuzi, je v pořádku, když se ZO shodne 

J. Malý – dotazuje se, jak probíhají jednání o těžbě v lomu Mladovice 

                              starosta: firma si chce podat novou žádost na navýšení počtu odstřelů, 

      probíhá proces EIA 

J. Jíšová – ZŠ a MŠ děkuje obci za dezinfekci a hasičům za distribuci dezinfekce občanům 

      - reaguje na připomínky Ing. Formana k bodu 5) – Podklady dostáváme v předstihu 

       a můžeme o nich mezi sebou diskutovat ještě před veřejným jednáním. Na jednání 

      pak již přicházíme připraveni s jasnou představou. 

       

 

 

VEŘEJNOST: 

      

p. Jíša – dotazuje se, proč nebyla projednána jeho žádost o zpevnění cesty 

     starosta: na tuto akci není potřeba vyvěšovat záměr  

a nemusí projednávat ZO  

p. Pěkný – upozorňuje, že kontejnery v Lísku používají cizí osoby 

starosta: vytipujte méně viditelné místo, kam bychom  

mohli kontejnery přestěhovat 

 - požaduje betonovou lavičku k nové komunikaci do Lísku 

     starosta: lavička je koupená 

 - dotazuje se na možnost přivedení elektřiny na hřbitov 

     starosta: el. přípojka by byla možná zavést do márnice 

p. Šetek – dotazuje se, jestli se bude dělat chodník z ulice V Sadech k hasičskému cvičišti 

starosta: vybuduje se v létě nebo na podzim 

Ing. Forman – upozorňuje, že návrh rozpočtu byl jiný než schválený rozpočet 

         - doporučuje použití fotopastí na silnici od Pozova nebo do okolí kontejnerů  

na tříděný odpad 

         - informuje, že pokud by se odebírala voda ze Želivky, bylo by možno připojit i  

           Jemniště a Lísek 

- nelíbí se mu předpokládané zvýšení ceny za likvidaci komunálního odpadu a  

  odkazuje se na odpadové hospodářství v obci Kamenný Přívoz   

 

 

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č.2/2020. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

Jednání ukončeno v 18,48 hodin. 


